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Post Box 54, 54122 Skövde • Besök Kaplansgatan 16 a •  

E-post utbildning@skaraborg.se • Webb www.utbildningskaraborg.se 

PROTOKOLL 

Tid och plats Fredag den 17 mars 2023, Vänern och Vättern, Science Park Skövde 

 

Beslutande Katarina Lindberg, Skövde 

 Anneli Alm, Tidaholm 

 Leif Carlsson, Töreboda 

 Zophia Zander Norell, Tibro 

Maria Appelgren, Mariestad 

   Karina Bronell, Falköping 

  André Essebro, Vara 

  Hanna Olofsson, Götene 

  Ann-Charlotte Lilja, Falköping 

  Elin Liljebäck Nilsson, Skara 

 

Ej närvarande  Grästorps kommun, Gullspångs kommun, Hjo kommun, Karlsborgs   

kommun, Essunga kommun, Lidköpings kommun 

  

Övriga deltagande     Hillevi Larsson, Skaraborgs Kommunalförbund 

 Joacim Waara, analysavdelningen Västra Götalandsregionen 

 

 

Utses att justera  Elin Liljebäck Nilsson, Skara Kommun 

 

Sekreterare  ______________________  Paragrafer 20 - 34 

 Hillevi Larsson 

Ordförande  ______________________    

 Katarina Lindberg 

Justerande  ______________________  
 Elin Liljebäck Nilsson 

 

 

§ 20 Mötets öppnande 

Ordföranden öppnar mötet.  

 

§ 21 Val av justerare 

Till att justera dagens protokoll väljs Elin Liljebäck Nilsson. 

 
§ 22 Förra mötets protokoll 

 

 

SKOL-  OCH  UTB ILD NI NGSCH EF ER  
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Mötet beslutar att: 

Lägga förra mötets protokoll till handlingarna. 

 

§ 23 Slutredovisning IMprove, Kombinationsutbildningar.  

Uppstart Helhetslyftet                                                                             I 

Beskrivning av projekten samt resultat finns i informationsunderlaget till dagens möte samt 

i presentationer på Teams.  

Helhetslyftet startade på kommunnivå vid årsskiftet, delregionalt startade vi 1 september. 

Hillevi sitter i den regionala styrgruppen och det har genomförts ett lunch-lunch-möte i 

denna konstellation. Skaraborgs (Falköpings) resultat i projektet Kombinationsutbildningar 

SFI, som avslutades den sista februari, framhålls som ett av få exempel i Västra Götaland 

där undervisningen ger effekt som kan leda till anställningsbarhet. Förväntningarna på 

spridning av dessa metoder till hela VG är stora och fortsatt dialog kring detta måste ske 

såväl i skolchefsnätverket som i vuxnätverket.  

 

§ 24 Återkoppling politiskt nätverk och Skolledarkonferensen 
Politikerutbildningen i Falköping den 9 februari har återkopplats i respektive nämnd med 

positiva omdömen.   

Den 16 mars hölls det första mötet i det politiska ordförandenätverket som leds av Daniel 

Andersson, kso i Essunga och förste vice ordförande i direktionen. Ett positivt möte i god 

samverkansanda där Samverkansstrategin och revidering av gymnasieavtalet var de 

viktigaste punkterna. Nästa möte är den 28/4 och då fanns önskemål på fördjupning kring 

Fullföljd utbildning. På skolchefernas Teams-yta läggs en ny flik som heter Politiskt 

ordförandenätverk och där ges tillgång till samtliga handlingar som detta nätverk får. 

Skolledarkonferensen avlöpte väl trots problem med tåg och generaldirektören som avböjde 

i sista stund. Skolledarna är mycket nöjda med både programmet, föreläsarna och 

möjligheten att få träffas och ha ett kollegialt utbyte.  

§ 25 Kommunalförbundet anställer utvecklingsledare Kunskapsutveckling B 

Information om punkten finns i informationsunderlaget till dagens möte.  

Beslut: 

att godkänna utökad budget för Kunskapsutveckling på Skaraborgs Kommunalförbund.  

§ 26 IKE-blankett 

Det finns nu en IKE-blankett för förskola/grundskola. Blanketten ska göras om med egen 

kommunlogga och ska ligga på hemsidan. Förvaltningens ekonom har informationen. 

 

§ 27 Kunskapsnoden (Anneli) 

På dagens möte lades stor vikt vid frågan om Fullföljd utbildning. Styrgruppens arbete och 

upplägg presenterades utförligt och beskrivning av den gedigna struktur och organisering av 

frågorna gavs. Därefter problematiserades Skaraborgs elevers behörighet till gymnasiet. 

Statistik visades där siffrorna pekar åt fel håll och en engagerad diskussion följde.  

Se den interaktiva statistiken Fullföljda studier vgregion.se/fullfoljdastudier  
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Microsoft Power BI 

Mötet hade en mycket engagerad dialog om hur Skaraborgs kommuners resultat kan 

förbättras och vad som är rotorsakerna till de försämrade siffrorna. Ansökan till ESF, kring 

Samverkan skola-arbetsliv, är nu inskickad efter att direktionen ställts sig bakom. På 

dragningen för direktionen lyftes just frågan om grundproblematiken kring utmaningar med 

behörighet till gymnasiets yrkesprogram. Skolcheferna fortsätter att fördjupa dialogen och 

samlas kring en väg framåt. 

  

§ 28 Utbildnings- och arbetsmarknadsprognos  

Intressant dragning av Joacim Waara, analysavdelningen Västra Götalandsregionen. 

Utbildnings- och arbetsmarknadsprognos för Skaraborg fram till 2035 (vgregion.se) 

Presentation återfinns på Teams.  

 

§ 29 Gymnasieavtal – revidering                                                        I 
André och Maria berättade om revideringen som fortskrider enligt plan. Återkoppling också 

från politiska ordförande nätverket som var det första nätverket att få ta del av de nya 

skrivningarna. Nu ska samma dragning göras i IM-nätverket, gymnasienätverket, 

kommunchefsgruppen, presidiet för direktionen och i direktionen. Samtliga dragningar ska 

göras två gånger; först som information och sedan för ställningstagande/beslut. 

Presentation återfinns på Teams. 

§ 30 Professionsnätverken – nya uppdrag 

Presidiet för skolchefsgruppen har ett förslag på hur nätverkens uppdrag kan utvecklas. Ett 

förslag på upplägg nätverksträffar presenterades där mötesstruktur diskuterades, 

deltagande av verksamhetschefer föreslås möjligt. Mötesdagar som samplaneras kan ge 

synergieffekter, kommunikationsinsatser kan förbättras och skolchefens ansvar och aktiva 

roll förtydligas. Förslag från presidiet att klustra nätverksansvaret så att skolcheferna får en 

mera sammanhållen ansvarsfördelning och genom att fördela nätverksansvaret på flera så 

kan man stötta varandra bättre. Presentation återfinns på Teams. 

§ 31 Aktuell rapportering från nätverken 
Branschråd pedagogik: 

Följande lärarutbildningar ges i Skövde: 

Förskollärarutbildning (intag vt 23) 

Antal studenter totalt är 124 st. 

Fördelade i följande terminer: 

Termin 7 = 34 stud 

Termin 5 = 30 stud 

Termin 3 = 33 stud 

Termin 1 = 27 stud 

 

Lärarutbildning med inriktning F-3 (intag vt 23) 

Antal studenter totalt är 69 st. 

Fördelade i följande terminer: 

https://app.powerbi.com/view?r=eyJrIjoiNDFiYTkyZGEtMWY4ZS00NGQ1LWJkZTctOGU3ZmNlMDQzODAxIiwidCI6ImZjNjJhMjU1LTQyMjAtNDdlNC05YjVhLTQxOGVlZTMxZGE1ZiIsImMiOjh9
https://mellanarkiv-offentlig.vgregion.se/alfresco/s/archive/stream/public/v1/source/available/sofia/rs7897-268913469-642/native/Utbildnings-%20och%20arbetsmarknadsprognos%20Skaraborg%20fram%20till%20%c3%a5r%202035.pdf


  

 

SI DAN 4 AV 4 

Termin 7 = 16 stud 

Termin 5 = 19 stud 

Termin 3 = 12 stud 

Termin 1 = 22 stud 

 

Lärarutbildning med inriktning 4-6 (inställt intag vt 23) 

Antal studenter totalt är 32 st. 

Fördelade i följande terminer: 

Termin 7 = 16 stud 

Termin 5 = 13 stud 

Termin 3 = 3 stud 
VT 23: 124 lärarstudenter totalt. Några av de som sökte 4-6 i Skövde (den startade inte) 

valde att gå in i F-3 utbildningen. 

ULF-medel finns kvar. Kanske kan vi få igång något kring detta? 

 

§ 32 Tema Förändringsledarskap  

Studieresa 25–27 oktober 2023 

Som tidigare meddelats så kommer skolcheferna att förlägga årets studieresa till Skellefteå 

den 25-27 oktober. En bindande anmälan skickas ut inom kort.  

   

 § 33 Övriga frågor 

-  Svara på erbjudandet - VästKom (vastkom.se) 

Maria skickar ut information om ovanstående. Patrik Ekman elevhälsochef i Lidköping 

ansvarar för uppföljning av detta. Viktigt att svaret kommer från 15 kommuner tillsammans.  

-Naturbruk – det nya avtalet skrevs inte på och före jul förlängdes det nuvarande. 

Arbetsgrupp är utsedd för att komma framåt med framtagande av nytt avtal som alla 49 

kommuner kan ställa sig bakom. Ett första möte sker kommande vecka och vår representant 

är André.  

-Kommunalförbundet flyttar i påsk till Regionens Hus och hädanefter (om inget annat 

anges) kommer skolchefsmötena att förläggas dit.  

 

§ 34 Avslutning   

Vice ordförande Karina Bronell avslutar mötet.  

 

Nästa möte: 21 april i Regionens hus 

 

 

 

 

 

https://vastkom.se/samverkansomraden/digitalverksamhetsutveckling/elevhalsaerbjudande/svarapaerbjudandet.4.5ff2c66e18529b6e0a1b69f1.html

